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 Motie Natuur verbeteren doe je samen 

 

De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 17 april 2025, gelezen het raadsvoorstel 

´Bestemmingsplan Natuurherstel Kamerik Teylingen´ en de RIB Voortgang twee wijzigingsplannen 

college m.b.t. natuur 

 

constaterende dat: 

1. In de zienswijzen en door de insprekers, waaronder ook polder Rietveld en Breudijk, veel zorgen 

zijn geuit voor de gevolgen op korte en lange termijn voor de omgeving; 

2. Natuurontwikkeling en -herstel nodig is, maar dat er meerdere wijzen zijn om dit te bereiken, 

waarbij overleg en samenwerking essentieel zijn; 

3. In de omgeving het draagvlak voor bestemmingswijziging van agrarisch naar natuur nihil is; 

 

overwegende dat:  

1. De kracht van onze polder is, het in samenwerking tot oplossingen komen; 

2. Agrariërs in het gebied concrete plannen hebben om de beoogde natuurwaarden te realiseren 

onder bestemming agrarisch, die mogelijk ook voor meer subsidie in aanmerking komt; 

3. Ontwikkelde natuur in ons Groene Hart (financieel) duurzaam (langjarig) onderhouden en 

beheerd moet kunnen worden en waarbij gebruik gemaakt wordt van de in het gebied 

aanwezige kennis en expertise; 

 

verzoekt het college: 

1. In overleg te gaan met grondeigenaar en/of provincie Utrecht en een beroep op hen te doen in 

samenwerking met de betrokkenen in het gebied (zoals agrariërs, (agrarische) 

natuurorganisaties, gemeente, waterschap, etc.) tot gedragen natuurontwikkeling te komen;  

2. Beoogde gebieden niet om te zetten naar bestemming natuur, maar juist de bestemming 

agrarisch te behouden; 

3. Daarbij in te zetten op bestemming agrarisch, waarbij de N-natuurtypes worden ingevuld met 

ANLB; 

4. Ook bij verdere natuurontwikkeling de mogelijkheden voor een agrarische functie nu en in de 

toekomst te bewaken; 

5. Terughoudend te zijn bij het herbestemmen van landbouwgrond voor andere functies. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Eric de Jonge, ChristenUnie/SGP 

Marco Hollemans, CDA Woerden 

Chris van Iersel, LijstvanderDoes 
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Kees Schouten, STERK Woerden 

Simone Onrust, VVD 

 

Toelichting: 

Iedereen is voor verbetering van de natuur! Ook met het behouden van de agrarische bestemming is 

verbetering van de natuur te realiseren. Er is dan wel draagvlak van de omgeving, er is geen risico op 

toekomstige externe werking en ook het beheer is goed lokaal te realiseren. 

 

De realisatie wordt bereikt door beoogde natuurtypes Nxx.y te vervangen door agrarische pakketten van 

ANLBxx. Deze pakketten hebben nagenoeg dezelfde beheer voorwaarden. Ook kunnen dezelfde natuur 

soorten worden behaald.  

 

Tijdens de inspraak is een bijdrage gegeven door het agrarisch collectief Rijn Vecht en Venen. Deze 

belangrijke partij zet zich al jaren op veel plaatsen blijvend in voor verbetering van natuur en behoud van 

agrarisch gebied. De omliggende agrariërs zijn bereid hun areaal natuur onder bestemming agrarisch uit 

te breiden. Dit levert een win-win voor de natuur en de agrariërs in de buurt. Ook voor andere gebieden 

past deze werkwijze! 

 

Belangrijke noot: Bij ANLB ontvangt de pachter ook subsidies (zelfs hogere pacht dan bij natuur), waarbij 

er ook budget is om te monitoren en verbeteringen t.b.v. de natuur uit te voeren. 


